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Opfølgning fra sidste møde:  

 

Vi venter på, at høre fra DAB angående priserne på Tv pakkerne fra You See. 

 

Orientering fra formanden:    

 

Formanden har talt med vores forvaltningskonsulent i Liselotte Hvidt ( DAB), ang. kontrakten fra 

Dansk Kabel TV, den er ok. Formanden checker priser på switcher, og rykker DKT for priser på 

internet stik til klubberne, som aftalt. 

 

Vi vil finde en dato hvor vi i beboerhuset kan holde et møde med You See, og indkalde beboerne 

for information om tv pakkerne. 

 

Vi undersøger hvorfor varmeregnskabet fra Brunata er forsinket. Pga. påskeferien kunne vi ikke få 

fat på den ansvarlig i Brunata, og heller ikke i DAB. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

 

René undersøger alarmen i beboerhuset. 

 

Vi har modtaget en advisering fra Ingeniøren om gennemgang af nogle af boligerne, dette skal 

varsles til de pågældende beboere med 6 uger, for at kunne komme ind i lejlighederne. 

 

René venter på priser på persienner til beboerhuset. 

 

René har ansat Christian som sommervikar.  

 

René har checket priser og kvalitet på rengøring af trapper, og vi besluttede, at fortsætte med det 

firma vi bruger nu. 

 

Klubber og aktiviteter:  

 

Vi har modtaget generalforsamlings referat fra Fiskeklub og Motionsklub, og afventer fra 

Internetklubben. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 26. maj 2015,  kl. 18.00 


